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Informa�on från Kari. 

Kari har fåt samtal från SKK. 
Djurskyddet har ringt SKK och säger at vårt projekt är inte är på rik�gt utan något vi har påbörjat pga. 
norska rätegången. Hade det inte sket i Norge så hade vi aldrig gjort deta projekt. 
Nu vill djurskyddets journalister intervjua våra uppfödare om hur vi står i deta. Projektet önskar nu 
at vi vill inte pratar direkt med dem utan at vi hänvisar alla �ll Janina Pfalzer på SKK som är 
pressansvarig janina.pfalzer@skk. 

Djurskyddet har hört et missnöje någonstans ifrån och vill ”fälla” Cavaliersällskapets projekt via 
uppfödarna. Djurskyddet är småt desperata och försöker klämma ut det mesta inför domen som 
kommer snart.  
Norge hänvisar �ll vårt projekt och jurister och advokater säger at norska Cavaliersällskapet kan göra 
samma sak. 

Vi får mycket Cred som stor rasklubb at vi öppnar stamböckerna. 

Kari har ha� kontakt med Ingemar Borelius som forskar på hundars hälsa, före och e�er stängda 
stamböcker och är lyrisk at vi gör det vi gör. 

 

Vad säger vi uppfödare? 

Det pratas mycket runt utställningsringarna av vissa at deta projekt inte är så bra.  
- Om vi hör det, Fråga vad vi skall göra i stället. 
Runt tävlingsbanorna är alla posi�va. 

Har vi gjort fel som har varit öppna och pratat om projektet? 
- Nej. Så länge vi hemlighetshåller och smusslar, så blir det spekula�oner.  

Om man blir kontaktad av djurskyddet eller journalister så ska vi inte möta upp med agg, utan svara 
posi�vt och hänvisa direkt �ll SKK och Janina. 

Man får tycka och tänka om programmet, det är frivilligt och hade vi inte gjort något så hade vi fåt 
det blivit tvingande för alla. 

Projektgruppen har pratat med engelska Cavaliersällskapet (SKK med engelska kennelklubben) och 
förklarat inkorsningsprojektet. Engelska Cavaliersällskapet vill ha kon�nuerliga uppdateringar och 
önskar oss lycka �ll. Är posi�va �ll projektet. 

Oavset om vi vill eller inte delta i projektet, kan vi hålla en enig front utåt då vi gemensamt sagt ja �ll 
projektet. 

Alla som är med i på våra månadsmöten vet vad projektet handlar om men kanske inte kan förklara 
projektet i detalj. Om någon då hör av sig och vill intervjua är det bätre at då hänvisa �ll SKK.  
Djurskyddet kan dock utge sig för at vara någon annan, är ni osäkra så hänvisa vidare. 

Om vi blir kontaktad av någon som man hänvisat �ll SKK. Meddela Tina, Kari, Anna-Karin eller Lena at 
ni gjort det, så vet vi hur många det är som blir kontaktade. 

 
Vid pennan// Tina 


